

## PROTOKOLL GR-MÖTE 18/5 2022

Information:

- DK-nytt har inte kommit ut denna månad, men bör komma som vanligt inom kort.
- Bert tar upp till diskussion om eventuell kameraövervakning på parkeringsplatserna. 2021 anmälades 15 stölder, och även i år har många fått sina katalysatorer, elcyklar osv stulna. På måndag 23/5 samlas parkeringsgruppen kl. 19 vid IJKL-parkeringen, där det kommer att finnas bord, bänkar och skyltar tills vidare. Det kommer så småningom förmodligen att komma en enkät på hemsidan, för att se vilket intresse vi boende har av ev. kamerabevakning/atrapper/ingenting. Det kan poängteras att ett tillstånd **inte** behövs för att installera kameraövervakning på våra P-platser. Det är dock förenat med ett stort ansvar för den dokumenterade informationen, och man måste som förening ha en hållbar motivering för åtgärden. Böter kan åläggas, om vi inte följer direktiven.
- **T-gården** tycker att det kör många bilar, ibland snabbt, mellan gårdarna, och ibland även på gräsmattor. Bör vi ha farthinder?
- **S-gården** undrar över cykelförråden. Gruppen sammanställer snart svaren på enkäten, återkommer sedan.
- **R-gården** undrar om det är tillåtet med höns på området. (!) Det lär det inte vara.
- **P-gården** undrar över planerna på solceller på området. Projektet ligger just nu på is, och det krävs att alla medlemmar har ett gemensamt elavtal.
- **O-gården**: Klara undrar om vi ska ha soppkväll igen. Alla verkar positiva till detta, det finns ett uppdämt behov, verkar det som. Klara ombeds att inför hösten kolla vilka andra som vill vara med och hjälpa till. Soppkvällarna fanns mellan augusti 2011 och januari 2020, och var extremt uppskattade. Uppehåll av kända skäl.
- **N-gården** undrar när lekplatserna kommer att börja byggas. Nuvarande plan är att bygget påbörjas vecka 25, på A-gården, och håller på fram t.o.m. november. Man undrar också över utbyte av pergolabrädor på gården. Styrelsen kollar detta.
- **I-gården** tycker att bilar ofta kör över växtlighet, ofta ickeboende.
- **D-gården** upplever ofta problem med avloppsrören, undrar om man måste kolla hela avloppssystemet på området någon gång, eller om det redan är gjort?
- **C-gården** vädjar till områdets barn att inte hoppa på locken till kryppgrunderna, det låter väldigt mycket inomhus.
- **B-gården** tar upp att SBC kantklippte så noggrant att vinbärsbuskar, smultron och aklejoj vid husfasaderna strök med. Tina kommer att kontakta SBC och be dem vara lite försiktigare. Utöver detta så finns frågan om vad ICA Tornet-huset kommer att bli om 3 år. Jörgen vill ej sälja till föreningen utan hyra ut. Någon föreslår att vi ska handla mindre där nu, som en förhandlingsstrategi, men det kanske blir lite svårt? Vad skulle vi helst vilja ha på denna plats?

*(Tack Klara på O för hjälp med anteckningarna!)*